
Grundejerforeningen Farumvænge  Referat fra bestyrelsesmøde 2024-07-01

Deltagere: Henrik, Kai, Rikke, Søren 
Fed: Referent.  
Understreget: Afbud 

Næste bestyrelsesmøde: 2024-10-03 + bestyrelsesmiddag 

Agenda 
1.  Hegn 
2. Trampolin 
3. Formue 
4. Generalforsamling 
5. Evt. 

Referat lægges på www.farumvaenge.dk under “Arkiv”

Punkt Aktion

1) Hegn 
Henvendelse ang. fortolkning af hegn i vores 
retningslinjer. 

Søren: Laver udkast til revideret tekst 
af retningslinjer + henvisning til 
hegnsloven. 
Vi har ingen regler for hegn i vedtægter, 
byplans vedtægter, kommuneplan. Der 
er kun vores retningslinjer og 
hegnsloven.

2) Trampolin 
Henvendelse ang. trampolin tæt ved skel som forstyrrer 
nabo. 

Vi har ingen regler for trampolin. Der er ingen 
kommunale regler.  
Som forening har vi ingen hjemmel til at håndhæve 
nogle regler der ikke eksistere. Bestyrelsen anbefaler at 
man tager en snak med sin nabo og medvirker til et godt 
naboskab i foreningen.

: Ingen

3) Formue 
Vi bør undersøge muligheden for at sætte størstedelen af 
vores formue ind på en “låst” konto for at få en højere 
rente. 

Søren: tager fat i Kai når han er retur. 

4) Generalforsamling 
Dato for generalforsamling vil blive 28/10.

Søren: Generalforsamling på næste 
agenda. Booker lokale på skolen. 

5) Evt 
Skraldebiler på stikvejene. 
-De skraldebiler der nu kører ind på stikvejene er de nye 
mindre vogne. Vi foretager os ikke mere. 

: Ingen
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